

Title (en)

Means for simulating decorations on a person.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Probieren von Kleidungsstücken oder dergleichen an Personen.

Title (fr)

Procédé et matériel de simulation de décoration sur une personne.

Publication

EP 0298923 A1 19890111 (FR)

Application

EP 88810474 A 19880711

Priority

CH 260987 A 19870709

Abstract (en)

Method for simulating decorations on a person, consisting in attaching, to a drawing or photograph of a model displaying a standard decoration and whose facial image has been removed (10), a drawing or photograph (200), in a suitable format, of the face of a third person. The equipment for implementing this method comprises a series of cards (100, 110, 120, 130) bearing the images of these models whose facial image has either been converted into a uniform area of colour or perforated. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé de réalisation d'une simulation de décoration sur une personne consistant à rapporter sur une représentation graphique ou photographique d'un mannequin exhibant une décoration type et dont l'image du visage a été annihilée (10), une représentation graphique ou photographique (200) au format adéquat du visage d'une tierce personne. Le matériel pour la mise en œuvre de ce procédé comprend une série de fiches (100, 110, 120, 130) supportant les images de ses mannequins dont l'image du visage a soit été transformée en une zone de couleur uniforme soit ajourée.

IPC 1-7

A45D 44/00; A41H 3/00

IPC 8 full level

A41H 3/00 (2006.01); **A45D 44/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A41H 3/00 (2013.01); **A45D 44/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 8703024 U1 19870409
- [X] US 3339453 A 19670905 - STEVE UDICH
- [A] US 2071338 A 19370223 - HENZE OTTO C W, et al
- [A] FR 2343298 A1 19770930 - DAMBRY GERARD [FR]
- [A] LU 69326 A1 19740529

Cited by

US5358407A; US5380206A

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB GR IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0298923 A1 19890111; CH 671925 A5 19891013

DOCDB simple family (application)

EP 88810474 A 19880711; CH 260987 A 19870709